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Det var 34 medlemmar som samlades i föreningshuset Fontänen. Efter kaffe och macka
uppmanade distriktets ordförande Christer Wiström till samling.

Christer hälsade oss välkomna. Han påtalade hur viktigt
det är att KPR fungerar mellan organisationerna.
Christer presenterade ett innehållande program för
dagen.

Jan-Erik Lövbom tog upp temat
NÄRA VÅRD - PATIENTEN I CENTRUM

Vilka behöver vi möta - varför nära vård?
● Förändrad demografi
● Förändrad försörjningskvot
● Jämlik hälsa vård
● Snabb medicinsk utveckling - hög specialiserad vård
● Tillgänglighet, kontinuitet, trygghet

Genom
● Bättre förutsättningar för primärvården
● Ökad kontinuitet kring patienten - ändrat arbetssätt
● Snabbare utveckling och implementering av e-hälsa o

digitala tjänster
● Ökad samverkan mellan kommunerna och regionerna
● Minska inläggningar på akutsjukhus
● Akut omhändertagande på rätt nivå



Det följde en diskussion mellan åhörarna. Som fick svar på sina frågor.



Ordföranden i Hälso- och Sjukvårdsnämnden Fredrik Sjöstrand var nästa talare.

Han belyste (SÄBO) Särskilda boende.
● Stärka vårdcentralernas insatser i särskilda boende
● Skapa en modell som utgår från ersättning per plats
● Fortsatt satsning i linje med statsbidrag

Här avtackas Fredrik med ett underlägg från en hantverkare i Kolmården.



Efter lunchen välkomnades Linda Karlsson och Elin Blad av Jan-Erik.

Ämnet här var hälsofrämjande och fysisk aktivitet. Vi fick många tips om hur vi kan påverka vår hälsa
och välbefinnande. En demonstration av en fysiskt dans som passade bra efter lunch uppehållet.

Med från förbundet via videolänk var projektledare Malin Wennberg.



Vi fick en genomgång av projektet Hemtjänstindex.

Christer tackade för den fina genomgången av projektet Hemtjänstindex.

Dagens KPR forum avslutades med att Christer tackade alla deltagande medlemmar.


